
  Zápis ze 2. zasedání Akademického senátu FCHI dne 19. 5. 2017 
   (číslováno od ustavení senátu po volbách v březnu 2017) 

 

Přítomni:  Doc. Ing. Vladimír Setnička, Ph.D. 402 

Dr. Ing. Pavel Vrbka 403 

Ing. Zdeněk Grof, Ph.D. 409 

RNDr. Jana Maxová, Ph.D. 

Ing. Jan Švihlík, Ph.D. 445 

Ing. Dušan Kopecký, Ph.D. 444 

Ing. Jiří Velas, DSP 

Ing. Marek Šoltys, DSP 

Bc. Jakub Mužík, student 

 

Omluveni: ----- 

 

Hosté:   Prof. RNDr. Marie Urbanová, CSc., děkanka 

 

Program zasedání:: 

1) Schválení zapisovatele. 

2) Kontrola splnění úkolů z 1. zasedání 

3) Seznámení s informacemi z kolegia děkana ze dne 16.5.2017. 

4) Volební a jednací řád AS FCHI – dokončení 

5) Rozpočet fakulty 

6) Seznámení se s plány studentských členů AS FCHI 

7) Určení termínu dalšího zasedání AS kvůli projednávání rozpočtu: návrh čtvrtek 25.5. 

8) Různé 

Ad bod 1 programu: 

AS schválil zapisovatele (P. Vrbka, schváleno 9-0-0). 

Ad 2: 

P. Vrbka konzultoval dotaz na frekvenci vyplácení mezd z grantů GAČR s Ing. Landou a Ing. 

Dobšíkem. Vyplácení mezd záleží na nositeli grantu, jiná věc je frekvence refundací, P. Vrbka 

bude dále konzultovat. 

Ad 3: 

Seznámení se s výsledky zasedání kolegia děkana ze dne 16.5.2017  Zápis z kolegia děkana: 

http://fchi.vscht.cz/files/uzel/38018/0007~~83YxNDcwNTQDAA.pdf?redirected 

 

http://fchi.vscht.cz/files/uzel/38018/0007~~83YxNDcwNTQDAA.pdf?redirected


Ad 4: 

AS FCHI jednomyslně schválil upravenou verzi Volebního řádu AS FCHI a rovněž 

jednomyslně i upravenou verzi Jednacího řádu AS FCHI. Oba dokumenty předá předseda AS 

FCHI předsedovi AS  VŠCHT k definitivnímu schválení. 

Ad 5: 

Prof. Urbanová podrobně okomentovala návrh rozpočtu FCHI na rok 2017. Po následné 

diskuzi byly na základě připomínek členů AS provedeny určité úpravy rozpočtu a jednání o 

rozpočtu bylo přerušeno do dalšího zasedání AS. 

Ad 6: 

Bod programu byl převeden na další zasedání AS. 

Ad 7: 

Nejbližší možný termín dalšího řádného zasedání AS FCHI byl stanoven na pondělí 

29.5.2017 v 15:00 hod. 

Ad 8: 

AS diskutoval možnosti reformy výuky matematiky na VŠCHT. K další diskuzi bude přizván 

proděkan pro pedagogiku. 

 

Další řádné zasedání AS 29.5.2017 

 

Zapsal a za správnost ručí: Dr. Ing. Pavel Vrbka 

                               předseda AS 

 


